



Heep Hong Society 協康會

The 26th Great Chefs of Hong Kong 第二十六屆全港廚師精英大匯演

6 May 2019, Monday 2019年5月6日(星期一)

Tickets Order Form 餐券訂購表格



I would like to support The 26th Great Chefs of Hong Kong by the following means.

本人樂意透過以下方式支持協康會「第二十六屆全港廚師精英大匯演」:

Please fill in the following table 請填寫下表:

Ticket 餐券	Price 票價	Quantity 數量	Amount 金額
General ticket 普通餐券 6-9pm Grand Ballroom 宴會大禮堂 Cocktail format 雞尾酒會形式, 不設座位	\$880		
Great Chefs Plus ticket 貴賓餐券 6-9pm Grand Rooms 迎賓廳 Round table seating (12 per table) 圓桌座位(12 人圓桌) (including the finest cuisine in Grand Ballroom 可同時享用宴會大禮堂的美酒佳餚)	\$1,780	Sold out 售罄	
Star Chefs Plus ticket 星級餐券 7-10pm Tiffin Lounge 茶園 Table seating (2, 6 or 12 per table) 餐桌座位 (2, 6 或 12 人餐桌) (including the finest cuisine in Grand Ballroom and Grand Rooms 可同時享用宴會大禮堂及迎賓廳的美酒佳餚)	\$2,380	Sold out 售罄	
Total amount 總金額:			

***Please call 3974-6718 / 3618-6352 to confirm availability before purchase.**

請於購票前致電 3974-6718 / 3618-6352 查詢餐券銷售情況

No Tax-deductible receipts will be issued for purchase of tickets.

購買餐券將不獲發可作免稅申請的收據

Make a donation 捐款

HK\$500 HK\$1,000 Other amount 其他金額: HK\$ _____

I need a receipt of the donation. Name for the Receipt: _____

本人需要捐款收據, 收據抬頭: _____

*Tax-deductible receipts will be issued only for donation of HK\$100 or above within 6-8 weeks after the event.

捐款港幣一百元或以上可於活動後 6-8 星期內獲發收據作免稅申請。

To save Heep Hong's administrative expense, I do not need a receipt of the donation.

本人不需要捐款收據, 以節省協康會行政支出。

Ticket Collection 餐券領取安排

Local tickets delivery 本地餐券送遞服務

Delivery address 送貨地址: _____

*Tickets will be delivered to you in 3 weeks once the payment is processed successfully.

餐券將於成功過數後的三星期內, 透過送貨服務送遞至閣下。

Pick up on site 當日自取

*Please bring along the 'Ticket Redemption Letter' to the Reception to pick up the tickets on site. The letter will be sent to your provided e-mail address in 3 weeks once the payment is processed successfully.

請於當日攜同「餐券換領通知書」於接待處領取餐券，有關通知書將於成功過數後的三星期內，電郵至閣下提供的電郵地址。

*To avoid overcrowding, we suggest collecting tickets before the event.

為避免當日取票人多混亂，建議提前取票。

Method of Payment 付款方法

Crossed Cheque 劃線支票 Please make cheque payable to Heep Hong Society 抬頭請寫「協康會」

Bank Deposit 銀行入數 Hang Seng Bank Account 恒生銀行戶口: 280-8-427153

Please send the crossed cheque or original copy of the bank-in slip together with the completed form to Corporate Development Department, Heep Hong Society, Units J-L, 10/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Hong Kong and mark "Great Chefs of Hong Kong Ticket Purchase" on the envelope or email to events@heephong.org with subject line: "Great Chefs of Hong Kong Ticket Purchase".

請將支票或銀行入數收據正本連同填妥的表格寄回香港九龍觀塘海濱道 133 號萬兆豐中心 10 樓 J-L 室協康會企業發展部，並在信封面註明「全港廚師精英大匯演購票」或電郵至 events@heephong.org，電郵主旨為「全港廚師精英大匯演購票」。

Personal Details 個人資料

Name 姓名： (English) Mr / Mrs / Ms _____

(中文) _____ 先生/女士/小姐

Tel 電話: _____ Email 電郵: _____

Mailing address 郵寄地址:

Flat/Room _____ 室 Floor _____ 樓 Block _____ 座

Building _____ 大廈 Street/Estate _____ 街道/屋苑

District _____ 區 Region 區域 (HK 香港 / KLN 九龍 / NT 新界 / Island 離島)

Heep Hong Society undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secured. Your personal information (including name, email, mailing address, phone no., etc.) may be used by Heep Hong Society for the purposes of sending organisational updates, fundraising appeals, donation processes, event invitations, surveys and other communication and marketing materials to you via telephone, post and/or electronic mails. If you do not wish to receive any communication from us, please email your full name in both Chinese and English, together with your telephone number and email address to events@heephong.org. For any enquiries, please contact Corporate Development Department at 2776 3111.

協康會嚴格遵守及履行個人資料（私隱）條例之規定，並確保你的個人資料的準確性及安全性。你的個人資料（包括你的姓名、電郵、住址及電話等）或會被本會用作聯絡通訊、籌款、處理捐款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若你日後不欲收取本會的推廣資訊，請將姓名、聯絡電話及電郵，電郵至 events@heephong.org，以安排相關刪除手續。如有查詢，請致電 2776 3111 聯絡本會企業發展部。

How did you know about The 26th Great Chefs of Hong Kong?

你是從下列哪個渠道得知第 26 屆全港廚師精英大匯演？

EDM 電子通訊

Newspaper/Magazine 報章/雜誌

Friend's invitation 朋友邀請

Heep Hong Society Facebook

Great Chefs of Hong Kong Facebook

Heep Hong Society Official Website 協康會網頁

Others 其他: _____

~ Thank you for your kind support! ~